
全新原装大量供应D720231实物拍摄

产品名称 全新原装大量供应D720231实物拍摄

公司名称 深圳市益茂讯科技有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:
型号:UPD720231AK8-611-BAE-A
种类:结型(JFET)

公司地址 深圳市福田区福田街道福虹路华强花园B座27A

联系电话 暂无

产品详情

原装正品代理分销

我司有优秀的fae，可以给大家带来优质的服务！欢迎来洽谈或索取资料，tel:0755-36606097

the upd720231 is usb3.0 to sata3 bridge controller, which complies with universal serial bus revision 3.0 (usb3.0) and
serial ata (sata) specification revision 3.0. the controller supports uasp (usb attached scsi protocol) protocol that
significantly speeds up data throughput for large volumes of data. free of charge uasp driver is available from
renesas.with supporting atapi command, upd720231 is also available for optical disk drives, like bd/dvd.the
upd720231 is provided in a 48-pin qfn package, incorporates two voltage regulators and power-on-reset circuit, which
contribute to miniaturization of the end products

specificationscompliant specusb3.0/usb2.0 (superspeed(5gbps), high-speed(480mbps), full-speed(12mbps))mass
storage class usb attached scsi protocolmass storage class bulk only transportsata3 (gen3(6gbps), gen2(3gbps),
gen1(1.5gbps))configurable gpiosclock: 30mhz crystalspi interfacepower supply: 3.3v and 5v from vbuson-chip 1.0v
and 3.3v regulatorusb implementers forum certified （test id = 340840002）48-pin qfn (6 x 6 mm)

applicationexternal usb hdd/ssdexternal bd/dvd drive

本产品的品牌是IR/国际整流器，型号是UPD720231AK8-611-BAE-A，种类是结型(JFET)，沟道类型是N沟
道，导电方式是耗尽型，用途是NENESASUSB3.0TOSATA3控制器
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